



景嶺書院
King Ling College
二零一四至二零一五年度家長通告第十號
School Notice 10

(本通告已上載於本校網頁 <http://www.kingling.edu.hk>)

7 November 2014

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

(甲) 中六級家長工作坊 (中六級)

本校將於二零一四年十二月六日 (星期六) 下午二時至四時舉辦中六級家長工作坊，屆時社工及老師將與家長分享升學資訊及紓緩考試壓力的應對方法，班主任亦會與 台端共商 貴子弟的情緒事宜。誠邀 台端蒞臨本校出席是次家長工作坊。請各位家長填寫回條，並著 貴子弟於十一月十七日 (星期一) 交回班主任。

(A) S6 Parenting Workshop (S6)

The S.6 Parenting Workshop will be held on 6 December 2014 (Saturday) from 2:00pm to 4:00pm. It is an opportunity for the social worker and teachers to share the information about Multiple Pathways and methods to relieve students' pressure on examination. Class teachers will discuss your child's needs with you. We sincerely invite you to attend this parenting workshop. Parents please complete reply slip attached and have your child return it to class teacher on 17 November (Monday).

(乙) 更換冬季校服

12月1日 (星期一) 開始，全校學生須穿著整齊冬季校服回校上課。由11月17日 (星期一) 至11月28日 (星期五) 期間，學生可彈性穿著夏季或冬季校服回校。

(B) Winter uniform

Students will wear their winter uniform starting from 1 December (Monday). A grace period will be given to students from 17 November (Monday) to 28 November (Friday). Students can wear either their full summer or winter uniform during the grace period.

(丙) 家長教師會執委會會議

家長教師會第十七屆執行委員會第六次會議，訂於12月12日 (星期五) 下午五時正在家長教師會室舉行，歡迎家長列席。

(C) PTA meeting

The sixth committee meeting will be held on 12 December (Friday) at 5:00pm in PTA Room. Parents who are interested, please come and join us.

(丁) 閱讀日

為提升學生的閱讀興趣及能力，本校將 11 月 14 日(星期五)定為閱讀日，學生不用回校。當天學生按自己的個人興趣，閱讀不同種類的書籍或文章，以培養良好的閱讀習慣及擴闊其知識領域。

11 月 17 日(星期一)回校時與班主任及其他同學分享閱讀日的成果，並反思其學習經歷。

(D) Reading Day

To cultivate students' reading interest and enhance their capability, a reading day will be scheduled on 14 November (Friday). With no school on that day, students are encouraged to read different types of books or articles for their own interest.

Through self-reflection with the learning experiences, students can share their learning outcome with classmates and class teachers on 17 November (Monday).

請家長留意以上列寫之項目。中一至中五級家長請於學生手冊第 72 頁「家長簽收通告紀錄」表內註明第十號通告，並請簽署作實，以備班主任檢查是荷。

Please pay attention to all the items listed above. To facilitate class teacher's inspection, S1 to S5 parents please sign on page 72 of the student handbook to acknowledge receipt of school notice 10.

此致

貴家長

Thank you for your attention.

Sincerely,



Anson Yang, Ph.D.

Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零一四年十一月七日

回 條

(只中六級適用：請囑 貴子弟於十一月十七日交回班主任)

敬覆者：本人已知悉本通告之內容，並*出席（總人數：學生____人、家長____人）/ 不出席中六家長工作坊(*請刪去不適用者)。

此覆
景嶺書院校長

學生姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____

家長聯絡電話：_____

家長簽署：_____

二零一四年 月 日